

Contact:
Magali FAVRE-MERCURET

GREENTECH

Phone: +33(0)473 33 99 00
Fax: +33(0)473 33 91 32

communication@greentech.fr

Biopôle Clermont Limagne
63 000 Saint Beauzire
FRANCE

www.greentech.fr



At the crossroad of the worlds

PRESS RELEASE

Supported by GREENTECH, the association for the promotion of studies and research on skin physiology will turn into Foundation.

This Foundation called **SPIM** organizes every two years an international scientific congress, the **Skin Physiology International Meeting**. With a growing success with nearly 150 participants in the last edition in November 2014, the SPIM is 21 conferences over 2 days, and exchanges with researchers and professionals from over 10 nationalities.

Then, the SPIM internationalized its "**Junior Scientist award**" delivered every 2 years. Until now the prize of 15,000 euros was reserved for francophone students, but today the prize is open to PhD students or postdocs from all countries. Indeed, the Scientific Committee of SPIM invites 9 students according to application and the "**SPIM Junior Scientist prize**" rewards the best talk.

**Registration and information @ www.skin-meeting.com
and contact@spim.fr**

Soutenu par GREENTECH, l'association pour la promotion des études et recherches sur la physiologie cutanée va se transformer en Fondation.

Rappelons que cette Fondation baptisée **SPIM** organise tous les 2 ans un congrès scientifique international, le **Skin Physiology International Meeting**. Rencontrant un succès grandissant avec près de 150 participants lors de la dernière édition en novembre 2014, le SPIM, c'est 21 conférences sur 2 jours et des échanges avec des chercheurs et professionnels de plus de 10 nationalités.

En plus, le SPIM internationalise son **prix du Jeune chercheur** décerné tous les 2 ans. Jusqu'à maintenant réservé aux étudiants francophones, le prix de 15 000 euros est aujourd'hui ouvert aux étudiants thésards ou post-doctorants de tous pays. Ainsi, 9 étudiants sont invités sur dossier par le Comité Scientifique du SPIM et la meilleure présentation orale est récompensée par le "**SPIM Junior Scientist award**".

**Inscription et informations sur le site : www.skin-meeting.com
et contact@spim.fr**

